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Zápisnica č. 2/2025 

zo zasadnutia Komisie športu a voľnočasových aktivít  

pri Miestnom zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Vajnory, 
konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 

dňa 08.04.2025 

 

 

Návrh programu: 

 

1. Začiatok rokovania. 

2. Návrh a schválenie programu rokovania. 

3. Informácia o uskutočnených podujatiach február 2024 a marec 2025. 

4. Informácia o pripravovaných podujatiach apríl 2025 a máj 2025. 

5. Rôzne. 

6. Diskusia 

                                                                                                                                                                                                                       
1. Začiatok rokovania 

 

Predseda komisie otvoril zasadnutie a privítal prítomných členov. 

    

2. Návrh a schválenie programu rokovania 

 

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu programu Komisie športu 

a voľnočasových aktivít pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory (ďalej len 

„Komisie športu a voľnočasových aktivít“), pričom bod 5. Rôzne bol zamenený za bod 3. 

Informácia o pripravovaných podujatiach apríl 2025 a máj 2025, kvôli prezentácii pána Tvrdoňa. 

 

 

 

Hlasovanie: Komisia schválila návrh programu.    

 

 

3. Rôzne 

 Prezentácia automatizovaného vstupu do areálu ZŠ. Prezentujúci pán Martin Tvrdoň 

 

 Predseda komisie vyzval pána Tvrdoňa na prezentáciu zabezpečenia automatizovaného 

vstupu do areálu ZŠ, ktorého príprava už ide do stavu realizácie. Pán Tvrdoň potvrdil, že termín 

ukončenia sa predpokladá na koniec mája. Automatizovaný vstup bude zabezpečený 

samozatváracou bránkou – kde bude časové rozmedzie vstupu. Vstup bude fungovať na čipy, 

ktoré dostanú tréneri využívajúci športovisko. Systém je podporovaný aj aplikáciou 

s administrátorským prístupom na ovládanie vstupu, svetiel a kontrolu kamerového systému, kde 

prebieha aj nahrávanie záznamov. 

Za: 5 Proti: 0 Zdržali sa: 0 
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Pán Vajda sa informoval na skutočnosť, že ako sa zamedzí vstupu bez overenia deťmi, ktoré tam 

chodia hrávať futbal a preskakujú plot. Pán Meško tiež poznamenal, že budú zrejme areál 

využívať celoročne a ak aj iné kluby majú záujem, je nutné v rámci prevádzkového poriadku 

pripraviť aj rozpis časov, kedy sa trénuje a kedy je vstup pre verejnosť, čo bol návrh od pani 

Meškovej k zapracovaniu otvoreného vstupu pre verejnosť. Komisia sa zhodla, že to vieme 

vyskúšať, ale aj tak stále treba rátať s vecami ako údržba, kontrola ihrísk, kosenie a iné činnosti 

živého správcu. Po uvedení do prevádzky sa časom vyhodnotí funkčnosť tohto riešenia. Predseda 

komisie poďakoval za prezentáciu. 

 

4.   Informácia o uskutočnených podujatiach február 2025 a marec 2025.        

Pani Kendralová podala informáciu, že žiadne podujatia organizované mestskou časťou a 

zamerané na šport v tomto období neboli. Pán Krutý informoval o akcii detský hokejbalový turnaj. 

Pán Meško sa informoval ohľadom využitia priestorov v kultúrnom dome pre Športový klub. Pán 

Krutý potvrdil, že majú utorky a niekedy aj stredy večer stretnutia v kultúrnom dome a pomaly 

popularizujú cornhole, pričom spomenul, že sa chystajú na organizáciu prvého bratislavského 

a medzinárodného turnaja v termíne 31. mája 2025. 

 

Hlasovanie: Komisia berie na vedomie Informáciu o uskutočnených podujatiach v mesiacoch 

február 2025 a marec 2025, bez pripomienok. 

 

5.    Informácia o pripravovaných podujatiach apríl 2025 a máj 2025. 

        

 Predseda komisie poprosil pani Kendralovú o prezentáciu pripravovaných podujatí na 

najbližšie obdobie. Pani Kendralová spomenula blížiace sa podujatie Vajnory na kolieskach, kde 

predstavila program. Následne s pánom Krutým predstavili podujatie Športujeme vo Vajnoroch 

v máji, kde je pripravený program v podobe turnajov a športových aktivít pre základné školy 

v areáli ZŠ Brúderova, ktorý bude rozdelený na prvý a druhý stupeň. V areáli ihriska Koniarkova 

bude program pre škôlky. Vo večerných hodinách je pripravené roller disco v Alviane so stánkami 

športových klubov a sobotný program je určený pre verejnosť v Alviane – turnaje hokejbalové, 

badmintonové, volejbalové a ukončenie večera zábavou. Následne pani Kendralová spomenula 

podujatie v spolupráci s OZ Bruderka a MIB, Mesto pre deti, kde dramaturgiu podujatia 

zabezpečuje OZ Bruderka a mestská časť poskytuje materiálovo-technické zabezpečenie. Projekt 

je zameraný na bezpečnosť a dopravu, čo bude aj hlavnou témou podujatia. 

Pán Krutý ešte pripomenul pripravovaný Cornhole turnaj, dňa 31.mája 2025, pričom sa už boli 

pozrieť a inšpirovať podobným turnajom. 

Pani Kendralová ešte opakovane požiadala futbalistov o účasť a súčinnosť pri stavaní mája. 

 

Hlasovanie: Komisia berie na vedomie Informáciu o pripravovaných podujatiach na mesiac apríl 

2025 a máj 2025, bez pripomienok. 

 

7. Diskusia 

Bez diskusie. 

Ďalšia komisia je plánovaná na 10. júna 2025. 

 

                          Róbert Vajda  

predseda komisie 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Petra Kendralová, tajomník komisie 

Bratislava, dňa 08.04.2025 


